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ZON OP RIJSWIJK Z-H 
COOPERATIE U.A.      

       

Aan de Raad van de 5-9-2020
Gemeente Rijswijk

Geachte Raad,

Na het Internationale Klimaatakkoord van Parijs in december 2015, is in Nederland op 28 juni 2019 
het Nederlandse Klimaatakkoord tot stand gekomen. Namens de gemeenten heeft de Vereniging van 
Nederlandse Gemeenten zich op 29 november 2019 aan dat akkoord gecommitteerd. Aan de 
afzonderlijke gemeenten de taak hun deel van de uitwerking daarvan op zich te nemen. Uw Raad 
heeft op 5 maart 2020 in meerderheid ingestemd met het Basisdocument Energietransitie 
Gebouwde Omgeving Rijswijk.

Daarmee begon een belangrijke fase, want het is op gemeentelijk niveau dat de burgers persoonlijk 
worden geconfronteerd met de gevolgen van de energietransitie, hetgeen u in het Basisdocument 
meermaals nadrukkelijk hebt verwoord. Al in 2021 moet elke gemeente een duidelijke schets van de 
voorgenomen plannen presenteren (Transitievisie Warmte). Het verbaast ons dat we daar als burgers 
tot nu toe nog zo weinig van vernemen. 

De energietransitie zal een zeer veel omvattend, ingrijpend en langdurig proces worden. Des te 
belangrijker is het om de burgers daarin te betrekken. Als energiecoöperatie hebben wij frequent 
contact met burgers en bedrijven over dit onderwerp. Daarbij moeten we steeds constateren dat we 
nog erg weinig weten van de plannen in Rijswijk.

Zou u voor de burgers en de bedrijven van Rijswijk kunnen aangeven op welke wijze de Gemeente 
zich tot nu toe heeft voorbereid op de energietransitie en wat ons de komende tijd te wachten staat? 
Eind 2021 moet de gemeente plannen presenteren voor de warmtevoorziening, wat gaat daaraan 
vooraf? Waaraan denkt de Gemeente? Op welke wijze worden burgers en bedrijven op wijkniveau 
betrokken? Gaat u actief de wijken in om te informeren en burgers te raadplegen? Welke initiatieven 
zijn er tot nu toe gekomen van burgers en bedrijven? Hoe gaat u daarmee om?

We horen over dit onderwerp graag (veel) meer van ons gemeentebestuur.

Met vriendelijke groet,

Zon op Rijswijk Z-H Coöperatie U.A.

 voorzitter

secretaris


